
Vragen van de VVD aan wethouder Kastje over laadtijden GAD

Al ruim twee jaar hamert de VVD op het ogenschijnlijke gebrek aan “common sense” waar het gaat 
om de laadtijden van de GAD. Er wordt vaak op ring- en radiaalwegen geladen midden in de spits. 
Zie ook eerdere vragen van de VVD over dit onderwerp.

Tussen 7u en 9u moet er alleen geladen worden in straten waar dat niet direct een verkeersinfarct 
tot gevolg heeft. Mocht u van de VVD willen horen welke straten dat zijn dan kan dat, maar in eerste 
instantie verwijzen wij u graag naar uw collega Wolthers. 

Zou u zo snel mogelijk met de GAD in gesprek willen gaan om ze uit te leggen dat dit niet kan? 
En dit aan de raad terug te koppelen uiterlijk januari 2019? Dit is al eerder gedaan door uw 
voorgangers maar zonder resultaat. Wellicht is hierbij iets duidelijkere taal nodig maar dat is 
natuurlijk geheel aan u.
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